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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 28 november 2023
Beleid en Uitvoering - Openbare ruimte

19 2023_B&W_00871 Beantwoording raadsvragen Fietsplan-brief Stichting 
Steenwijk Vestingstad

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer J.H. Bats, burgemeester en voorzitter; de heer M. Smit, wethouder; mevrouw T. Jongman, 
wethouder; de heer B. Harmsma, wethouder; de heer M. Scheringa, wethouder; de heer M.W. de 
Graaf, gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Veur Elkaar heeft raadsvragen gesteld over een brief die Stichting Vestingstad op 9 oktober aan alle 
raadsfracties van Steenwijkerland heeft verstuurd over het opstellen van het fietsplan.

Vervolg
1. In de programmabegroting schrijft u dat u snel in contact wil met inwoners. Wat betekent het 
woord ‘snel’ voor dit college met het oog op bovengenoemde? 

2. Wat is de reden dat het college nog geen enkele moeite heeft gedaan om in gesprek te gaan met 
omwonenden en de Stichting Steenwijk Vestingstad? 

Tijdens de raadsvergadering op 20 juni is door de wethouder aan de voorzitters van 
bewonersvereniging Binnen de Veste en Stichting Vestingstad de toezegging gedaan dat er op korte 
termijn een gesprek zou komen met inwoners en ondernemers over de plannen met de 
Gasthuisstraat. Door capaciteitsproblemen in het team van verkeer/mobiliteit is het niet gelukt om dit 
gesprek op korte termijn te organiseren. Hier zijn beide voorzitters begin oktober over geïnformeerd.

Helaas is de indruk ontstaan dat het Fietsplan ongewijzigd weer is ingediend bij de gemeenteraad. 
Wat we hadden willen communiceren is dat de Gasthuisstraat uit de uitvoeringsagenda van het 
Fietsplan is gehaald. De raad wordt gevraagd eerst een besluit te nemen welk ambitieniveau we willen 
nastreven als fietsgemeente. Daarbij wordt ook duidelijk of de wens bestaat om het fietsen in de 
Gasthuisstraat uit te breiden.

Als dat zo is, dan nemen we de tijd om zorgvuldig het gesprek te voeren met de aanwonenden en 
ondernemers. Dat betekent dat de focus nu verschuift naar projecten met breed draagvlak en dat 
eventuele voorbereiding en uitvoering van aanpassingen aan de Gasthuisstraat naar achteren 
geschoven worden. Deze route is begin november in een persoonlijk gesprek door de wethouder 
toegelicht aan de beide voorzitters van bewonersvereniging Binnen de Veste en Stichting Vestingstad.
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3. Wij vernemen graag van u wanneer u het fysieke gesprek aan gaat met de Stichting

4. Daarnaast willen wij graag een gespreksverslag ontvangen wanneer het gesprek plaats heeft 
gevonden om zo de vinger aan de pols te kunnen houden en juist geïnformeerd zullen worden. 

Zoals hierboven aangegeven is er een gesprek geweest met de voorzitters van de bewonersvereniging 
Binnen de Veste en stichting Vestingstad Steenwijk. Een eventueel vervolg hangt af van de 
besluitvorming in de gemeenteraad.

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen Fietsplan - brief Stichting Vestingstad Steenwijk vast.

Bijlagen
1. 20231113 - Schriftelijke vragen VE - Fietsplan gesprek Stichting Steenwijk Vestingstad_.pdf



 

Steenwijk, 13-11-2023 

Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 37 van het reglement van orde 

Inzake: Fietsplan – brief Stichting Steenwijk Vestingstad 

 

 
Geacht college, 

Op vrijdagochtend ontving de fractie Veur Elkaar een brief vanuit Stichting Steenwijk Vestingstad 

waarin zij hun verbolgenheid tonen over het fietsplan. 

Zij geven in de brief aan dat zij vanaf de presentatie van het fietsplan, niet gehoord of betrokken zijn 

bij het ontwikkelen van dit fietsplan waar het college de wens heeft de Gasthuisstraat tot fietsstraat 

te benoemen. 

Nadat het fietsplan door de raad van de agenda is gehaald, heeft de stichting verzocht om een 

gesprek met de wethouder. Deze heeft toegezegd dat er een gesprek zou komen; echter 5 maanden 

later heeft de stichting nog niets vernomen. Er kwam wel een brief uit naam van het college,  

d.d. 9 oktober, dat er een afspraak ingepland zou gaan worden voor een overleg. Echter tot op heden 

heeft de Stichting niets vernomen en dit terwijl het college voornemens is om het fietsplan in 

december weer op de agenda te plaatsen. 

Het is ruim 5 maanden geleden dat er een toezegging is gedaan richting de Stichting. Het is nu 

november. Een gesprek is niet geweest en is er geen moeite gedaan om een gesprek in te plannen. 

Iets waar de fractie Veur Elkaar al bang voor was en dit ook expliciet benoemd heeft in de reflecties 

op de programmabegroting tijdens de vergadering op 7 november jl. Over het woord ‘snel’ valt te 

discussiëren maar snel kan nooit betekenen ‘over 5 maanden’. 

Daarom heeft Veur Elkaar de volgende vragen: 

• In de programmabegroting schrijft u dat u snel in contact wil met inwoners. Wat betekent 

het woord ‘snel’ voor dit college met het oog op bovengenoemde? 

• Wat is de reden dat het college nog geen enkele moeite heeft gedaan om in gesprek te gaan 

met omwonenden en de Stichting Steenwijk Vestingstad? 

• Wij vernemen graag van u wanneer u het fysieke gesprek aan gaat met de Stichting 

• Daarnaast willen wij graag een gespreksverslag ontvangen wanneer het gesprek plaats heeft 

gevonden om zo de vinger aan de pols te kunnen houden en juist geïnformeerd zullen 

worden. 

 
 
 

 
Fractie Veur Elkaar 

Aletta Makken 
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